
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 3. 4. 2023 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 7 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, L. Šašková, J. Pretl, E. 
Šašková, P. Steinbach. 
Za zapisovatele byl zvolen V. Šašek, za ověřovatele zápisu byli zvoleni P. Steinbach a L. 
Šašková.  
Byl přečten program jednání zastupitelstva a schválen 7 hlasy. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc březen  
3. Řešení bioodpadu - Řetenice 
4. Smlouva o smlouvě budoucí – VB na p.č. 221 kú Studenec 
5. Mapový portál MAPOTIP 
6. Digitalizace webu 
7. Rozpočtové opatření č. 1,2/2023 
8. Žádost o napojení na obecní vodovod a kanalizaci 
9. Standartizace Územního plánu 
10. Možnosti dotací 
11. Různé  
 
 

K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu došlé pošty, pokladní knihu, 
výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB. 
3. 4. proběhla kontrola Finančního výboru (příloha č. 1). 
12. 4. zasedne Kontrolní výbor a Inventarizační komise.    
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc březen 
Byla podána žádost o dotaci na SNP Šumava z důvodu nemožnosti hospodaření s lesy 
v Amálině údolí, předpokládaná výše dotace činí 256 tisíc. 
 
Návrh na prodloužení vkladového účtu o další měsíc. 
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č.1/4/2023 zastupitelé souhlasí s prodloužením vkladového účtu o jeden měsíc. 
 
Začátkem dubna došlo k obnovení stavebních prací na akci Kanalizace a ČOV Nicov, práce 
budou probíhat v úseku od hlavní silnice II/145 k parkovišti u kostela.  V užších úsecích (mezi 
č.p. 5 a č.p. 6 a pak mezi kostelem a farou) dojde ke krátkodobému uzavření mezi 7.30 hod 
až 16.00 hod. 
 
Od 11. 4. do 16. 6. bude započata plánovaná oprava mostu v Šebestově, z důvodu jeho 
uzavření je vytvořena nová objízdná trasa přes Úbislav a Vacov.  



 
Na zajištění údržby zeleně v Řetenicích bude podepsána s paní A. Josefíkovou DPP za 
stejných podmínek jako v loňském roce.  
Hlasování: 6 pro, 1 zdržel (Josefíková). 

Usnesení: č.2/4/2023 zastupitelé souhlasí s podepsání DPP s A. Josefíkovou.  
 
K bodu 3: 
Řešení bioodpadu  v Řetenicích 
Na minulém zastupitelstvu byla dána možnost zajistit hnědý kontejner 1100 l na bioodpad, 
kde by bylo řešeno ukládání především trávy ze sekání obecních pozemků. Finanční náklady 
na pořízení kontejneru cca 7000,- Kč a každý vývoz 740,-Kč. Po diskuzi a seznámení paní 
Josefíkové s názory od některých obyvatel v Řetenicích bylo hlasováno pro pořízení 
kotejneru.  
Hlasování: 0 pro, proti 5 (Josefíková, Šašek, Pretl, Steinbach, E. Šašková), zdržely 2 (Čiefová, 
L. Šašková) 

Usnesení: č.3/4/2023 zastupitelé zamítli pořízení kontejneru na bioodpad pro Řetenice.  
 
K bodu 4:  
Smlouva o smlouvě budoucí – VB (věc. břemeno) na p.č. 221 kú Studenec 
V srpnu 2022 zastupitelstvo odsouhlasilo smlouvu o smlouvě na VB na p.č. 148 kú Studenec s 
EG.D. Z důvodu dokončené Pozemkové úpravy v katastru Studenec došlo u některých 
pozemků k jejich přečíslování. Návrh na podepsání smlouvy s aktuálním parcelním číslem.  
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č.4/4/2023 zastupitelé souhlasí s podepsání Smlouvy o smlouvě budoucí VB - p.č. 
221 kú Studenec s EG.D.  
 
K bodu 5: 
Mapový portál MAPOTIP 
Obce nevyužívá žádný mapový portál pro správu svého majetku. Z důvodu nové legislativy, 
která nařizuje mít veškerý svůj technický majetek (kanalizace, vodovod, veřejné osvětlení, 
komunikace) v digitální podobě, je nutné zajistit vhodný program. 
Nabídka od firmy MAPOTIP (příloha č. 1) 
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 5/4/2023 zastupitelé obce souhlasí s pořízením mapového portálu od MAPOTIP.  

 
K bodu 6: 
Digitalizace webu 
Webové stránky obce nesplňují některé povinnosti, firma Galileo Corporation s.r.o. nabídlo 
vytvoření nových webových stránek. Cenová nabídka byla předložena zastupitelům (příloha 
č. 2) 
Hlasování: 7 proti. 

Usnesení: č. 6/4/2023 zastupitelé obce nesouhlasí s pořízením nových webových stránek.  

 
K bodu 7: 
Zastupitelé byli seznámeni s rozpočtovým opatřením č. 1 a č. 2/2023 (příloha č. 3, č. 4). 
Usnesení: č. 7/4/2023 zastupitelé obce berou na vědomí rozpočtová opatření č. 1 a č. 2/2023.  

 



K bodu č. 8: 
Žádost o připojení na obecní vodovod a kanalizaci. 
David Čief žádá zastupitelstvo o připojení p. č. 8/6  na obecní vodovod. Na pozemku 8/6 k.ú. 
Nicov má řadu let vybudovanou vodovodní přípojku od předchozího majitele a nová 
kanalizace vede na sousedním pozemku. Zastupitelé souhlasí s využitím současné vodovodní 
přípojky jako oficiální přípojky pro plánovanou stavbu. Připojení na kanalizaci  - zastupitelé 
souhlasí s podepsáním plánovací smlouvy o připojení. 
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č.8/4/2023 zastupitelé souhlasí s napojení pozemku 8/6 kú Nicov na obecní 
vodovod a na kanalizaci. 
 
K bodu č. 9: 
Standardizace Územního plánu. 
Nová legislativa vyžaduje převést veškeré územní plány do podoby tzv. standardizace. 
V současnosti je možno využít 90% dotaci na tuto změnu. Změnu Územního plánu bude 
pořizovat MěÚ Vimperk, Odbor výstavby a územního plánování. 
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 9/4/2023 zastupitelé obce souhlasí s pořízením změny Územního plánu z důvodu 
standardizace, pořizovatelem změny ÚP bude Odbor výstavby a územního plánování, MěÚ 
Vimperk. 

 

K bodu č. 10: 

Možnosti dotací. 

Dotace (75%) na opravu kapličky v Nicově. 

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 10/4/2023 zastupitelé obce souhlasí s opravou kapličky v Nicově s využitím 
dotace.  

 

Cyklostezka Plánský mlýn - Kašperské Hory - návrh od Města Kašperské Hory, zda 
nepokračovat v opravě cyklostezky, která by se napojila na vybudovanou asfaltovou část 
v Plánském mlýně. Dotace by činila 85%, po diskuzi bylo dohodnuto, že bude jednáno 
s Kašperskými Horami o jejich představách opravy na jejich úseku. 

 

Veřejné osvětlení – přes dotační titul vyměnit 4 lampy v Řetenicích 

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 11/4/2023 zastupitelé obce souhlasí s výměnou 4 lamp veřejného osvětlení. 

 

Solární panely na obecní budovy – možnost využít dotací k zajištění finanční úspory na el. 
energii. Bude jednáno s panem Klosem o možnosti využít solárních panelů na střeše obecní 
hospody. 

 

K bodu 11: 

Různé.   

Znak obce – návrh předložen prostřednictví p. Fibicha. Diskuze: a)znaky zachovat, navrhnout 
více barev pozadí, 



b) místo pláště dát věž kostela, 
c) tmavě modrou nad koh. kříž, bílou za plášť. 
Žádost Schneiderových – přístavba stáje západním směrem. 
Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 12/4/2023 zastupitelé obce souhlasí s přístavbou stáje. 

 

P. Novotná v zastoupení pana Lebedy žádá o uložení zeminy z plánované stavby příjezdové 
komunikace na obecní pozemek p. č. 267 v k. ú. Řetenice v rozsahu cca 50 x 50 m. 

Po předložení povolení ke stavbě cesty předložit novou žádost. 

Hlasování: 7 pro. 

Usnesení: č. 13/4/2023 zastupitelé obce zamítli žádost, vyžadují doplnění. 

 

P. Kopáček – žádá o pokácení obecního smrku na p.č. 25/1 v k.ú. Nicov, zastupitelé se 
seznámí se situací do příštího zastupitelstva. 

 

V Řetenicích bude nainstalována bezpečnostní kamera ke kontejnerům na odpad.  

 

Další zastupitelstvo se bude konat 3. 5. 2023 

 

Zapsal: Vladimír Šašek  Dne 10. 4. 2023 

 

Ověřil: Lenka Šašková       Petr Steinbach 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


